

# 装修污染治理产品 空气净化剂半成品 纳米矿晶寻求OEM定制合作

产品名称	装修污染治理产品 空气净化剂半成品 纳米矿晶寻求OEM定制合作
公司名称	宁波市沧海新材料开发有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 品牌:沧海 规格尺寸:250 ( mm )
公司地址	中国 浙江 宁波市江北区 宁波市江北区环城北路东段134号D楼3楼
联系电话	086 0572 5520102 15335263776

## 产品详情

合作项目简介：本产品可以吸附及分解汽车内或者房间内空气中的有毒有害气体分子及异味分子，达到空气净化

我公司可以跟拥有自有品牌的空气净化相关商家合作，有意合作的商家，只要拥有或者新注册自己的品牌，提供者包装设计方案就可以得到本公司的合作支持。

俗话说：女怕嫁错郎，男怕入错行，每个人的生存都一刻离不开空气，看见不干净的水我们可以不喝，但进入有异味的环境，还是甲醛充斥的新装修房间，我们无法停止呼吸，所以空气净化行业是最有发展潜力的行业，是绝对大有作为的。

与其他产品对比：

- 1、竹炭：空气净化几乎无效；
- 2、活性炭：使用寿命短，吸附饱和即失效；
- 3、空气净化器：处理空气中有毒的化学分子的能力是根据活性炭层来决定，有效期短，需要经常更换活性炭。

我们的纳米矿晶可以不断重复循环使用，不仅符合节能环保的要求，本身也是一种环境保护的产品。

## 产品简介brief introduction

沧海矿物吸附空气净化剂系列产品采用多种稀有天然矿物原料，经过提纯和科学配伍精细制作而成，产品具有吸附空气中的有害气体分子和异味分子的功能，主要用于室内空气净化和清除臭味等，可减少空气污染对人体的

type i products use a variety of rare natural mineral raw materials, are purified and made by fine scientific technique. this product has the function of adsorbing harmful gases and smelly odor in the air, mainly used for indoor air purification and remove the smell. it can reduce the harm of air pollution induced to the human body.

## 产品原料raw materials

膨润土、凹凸棒土、海泡土、硅藻土等稀有天然矿物

they are made from bentonite, palygorskite, sepiolite, diatomite and other rare natural mineral materials.

## 制作工艺production process

选取优质原料，经过粉碎、浸泡、研磨、脱水、提纯、活化、混合、造粒、烘烤等工艺，把经过提纯处理的原料按照科学配方进行均匀物理混合，通过特殊工艺加工制作。

we select very good quality raw materials, after smashing, soaking, grinding, dehydration, purification, activation, mixing, pe and other processes, then physical mix the purified raw materials as per a scientific formula. they are produced by special

## 产品形状product shape

颗粒状：可用各种透气的包装，制作成空气净化布包、空气净化工艺品。

粉末状：可加水搅拌，成为雕塑制作原料。

granular: available for all kinds of ventilate packaging. can be made into cloth air purification, air purification crafts. powder: can be mixed with water and use as sculpture making raw materials.

## 工作原理how to work

产品具有比表面积大、微孔独特及其孔道内表面具极性等特征。由于微孔直径小于0.7纳米，对苯、二甲苯、甲苯、甲醛、二氧化硫、氨等有毒空气分子有高效的吸附作用；由于孔道内表面具有极性，而空气中有毒气体的分子基本上都是极性分子，提高了产品对有毒气体的吸附强度。

our products have the characteristics of largerspecific surface area, aunique pore which inner surface has polarity, and other features. due to the diameter is less than 0.7 nm, benzene, xylene, formaldehyde, carbon monoxide, sulfur dioxide, ammonia and other toxic air molecules are highly efficient adsorbed. as the pore inner surface has polarity and most toxic gases in the air are basically polar molecule, it can improve the strength of the adsorption of toxic gases.

## 产品功能product functions

1、装修污染清除：产品可吸附甲醛、苯系物、氨、挥发性有机物tvoc等有害气体。

2、臭味、霉味、烟味吸附：瞬间吸附空气中的臭味分子，达到去除异味的效果。

3、厨房污染清除：产品可吸附一氧化碳、氡气、苯化茈等有害气体。

4、杀菌、干燥：产品有干燥剂功能，并可以让细菌脱水灭活。

1, decoration pollution removal: products can adsorb formaldehyde, benzene series matters, ammonia, volatile organic compounds and other harmful gases. 2, smell, musty, smoke absorption: products can temporarily absorb the odor molecules in the air and achieve the effect of odor removal. 3, kitchen pollution cleanup: products can adsorb carbon monoxide, radon, benzene and other harmful gases. 4, sterilization, drying: products have desiccant features and will let bacteria to be dehydration inactivation.

#### 可制作的产品 finished products

汽车空气净化产品、室内空气净化产品、装修污染清除剂、实验室空气化学污染清除剂、冰箱除味剂、衣柜除味剂、厨房去异味剂、卫生间厕所去异味剂、鞋子去湿杀菌脱臭剂等，也可以制作成雕塑工艺品，作为家居摆设，达到空气净化效果。

automotive air purification products, indoor air purification products, decoration pollution scavenger, laboratory chemical pollution scavenger, refrigerator deodorant, closet dehumidifier, kitchen odor cleaner, bathroom smell remover, shoes desiccant with sterilization, can also be made into a sculpture crafts as home furnishings, as well as the effect of air purifying.

#### 使用时限 validity

本产品可重复循环使用，使用半个月，产品基本吸附饱和，将产品放置于室外日光下暴晒3小时，产品会将被吸附的有害气体和异味分子释放出来，产品将恢复强劲的吸附功能，便可以重新使用。产品可以重复循环使用2年以上。

the products can be recycled. once you use half a month, the products' adsorption is basically saturated. you can place the products under outdoor sun exposure for 3 hours, the products will release the absorbed toxic gases and odor molecules, and then the products will recover to strong absorption features, you can re-use then. our products can be recycled for more than 2 years.

本产品的加工定制是是，品牌是沧海，规格尺寸是250（mm），主要成分是凹凸棒，海泡土，主要作用是空气净化，有效物质是50（%），执行标准是企业标准，单件净重是250（ml），保质期是24（个月）